

follow their usual careers at the various administrative levels;

2. *Notes* that the appeal which he has lodged against his sentence is still pending; and

3. *Further draws the attention* of the petitioner to the statement of the Administering Authority that it is willing to investigate his claims in regard to land if he will present them in detail.

*548th meeting,  
2 July 1954.*

**1069 (XIV). Petition from Mr. Georges Kitty Koudayor (T/PET.7/361)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Georges Kitty Koudayor concerning Togoland under French administration, in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/361, T/OBS.7/17, T/L.482),

*Draws the attention* of the petitioner to the observations of the Administering Authority and particularly to the fact that only the possession of sporting guns is authorized and that it is for this reason that the petitioner was refused the pistol permit.

*561st meeting,  
15 July 1954.*

**1070 (XIV). Petition from Messrs. Alfa Yaya and El Hadj Issa (T/PET.7/362)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Messrs. Alfa Yaya and El Hadj Issa concerning Togoland under French administration, in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/362, T/OBS.7/17, T/L.482),

1. *Notes* the observations of the Administering Authority and the statement of its representative, in particular that the Administration never interferes in purely tribal or religious matters when they are of minor importance, as in the case brought up by the petition in question;

2. *Draws the attention* of the petitioners to the fact that they are completely free to return to the Territory;

3. *Suggests* to the Administering Authority that it encourage and assist the group to which the petitioners belong to obtain its own Imam.

*561st meeting,  
15 July 1954.*

**1071 (XIV). Petition from Mr. Justin Doe Bruce (T/PET.7/363)**

*The Trusteeship Council,*

*Having examined* the petition from Mr. Justin Doe Bruce concerning Togoland under French administration, in consultation with France as the Administering Authority concerned (T/PET.7/363, T/OBS.7/17, T/L.482),

que M. Abalo continuent de faire normalement leur carrière dans les cadres administratifs;

2. *Constate* que la cour d'appel n'a pas encore statué sur l'appel que le pétitionnaire a interjeté contre le jugement qui l'a condamné;

3. *Attire également l'attention* du pétitionnaire sur la déclaration de l'Autorité chargée de l'administration par laquelle elle se dit prête à examiner ses réclamations foncières s'il les présente en détail.

*548ème séance,  
le 2 juillet 1954.*

**1069 (XIV). Pétition de M. Georges Kitty Koudayor (T/PET.7/361)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné* la pétition de M. Georges Kitty Koudayor concernant le Togo sous administration française, en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.7/361, T/OBS.7/17, T/L.482),

*Attire l'attention* du pétitionnaire sur les observations de l'Autorité administrante, et notamment sur le fait que seule est autorisée la détention de fusils de chasse, et que c'est pour cette raison que le pétitionnaire s'est vu refuser un permis concernant un pistolet.

*561ème séance,  
le 15 juillet 1954.*

**1070 (XIV). Pétition de MM. Alfa Yaya et El Hadj Issa (T/PET.7/362)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné* la pétition de MM. Alfa Yaya et El Hadj Issa concernant le Togo sous administration française, en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.7/362, T/OBS.7/17, T/L.482),

1. *Prend note* des observations de l'Autorité administrante et de la déclaration de son représentant, selon lesquelles, en particulier, l'Administration n'intervient jamais dans les questions purement tribales ou religieuses quand elles ont peu d'importance, comme dans le cas soumis dans la pétition en question;

2. *Signale* aux pétitionnaires qu'ils ont toute latitude pour rentrer dans le territoire;

3. *Suggère* que l'Autorité administrante conseille au groupe auquel appartiennent les pétitionnaires de désigner son propre imam et lui prête son concours à cet effet.

*561ème séance,  
le 15 juillet 1954.*

**1071 (XIV). Pétition de M. Justin Doe Bruce (T/PET.7/363)**

*Le Conseil de tutelle,*

*Ayant examiné* la pétition de M. Justin Doe Bruce concernant le Togo sous administration française, en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du territoire en question (T/PET.7/363, T/OBS.7/17, T/L.482),